

| | |
|--|--|
| | Cluster Ruimte, datum: 09-02-2021 |
| Vergadering 1, Onderwerp | Post- en actielijsten |
| Voorzitter: | Mevr. J. Versluis |
| Griffier: | Mevr. A. Raijmakers |
| Aanwezige raads- en burgerleden | De heren A. van Noordwijk (D66), H. Mulder (CDA), P. de Vries (GBO), K. Grimm (VVD), E. Elbers (PvdA) en de dames G. Maaijen (CU), H. Bruinsma (GL) en D. Vennis (BOB) |
| Vragen / Opmerkingen | Er worden geen vragen gesteld en/of opmerkingen gemaakt. |

| | |
|--|---|
| | Cluster Ruimte, datum: 09-02-2021 |
| Vergadering 2, Onderwerp | VV Integraal Kwaliteitsplan Openbare Ruimte |
| Voorzitter: | Mevr. J. Versluis |
| Griffier: | Mevr. A. Raijmakers |
| Aanwezige raads- en burgerleden | De heren A. van Noordwijk (D66), H. Mulder (CDA), A. Veraart (GBO), K. Grimm (VVD), E. Elbers (PvdA) en de dames G. Maaijen (CU), H. Bruinsma (GL) en D. Vennis (BOB) |
| Portefeuillehouder | Dhr. W. Hol |
| Aanwezige in-/meesprekers | Dhr. W. van Middendorp (Fietsersbond Overbetuwe) |
| Agendering raad | Bespreekstuk |
| Aangekondigde moties/amendementen | - PvdA en CU komen met een amendement (tekstueel) - GL komt met een amendement (beleidsaanscherping, hoofdstuk 4) |
| Openstaande vragen | - |
| Toezeggingen portefeuillehouder | - |
| Overige zaken | - |

| | |
|--|---|
| | Cluster Ruimte, datum: 09-02-2021 |
| Terugkoppeling Vergadering 3, Onderwerp | VV Uitgangspuntennotitie Woonagenda Overbetuwe 2025 |
| Voorzitter: | Mevr. J. Versluis |
| Griffier: | Mevr. A. Raijmakers |
| Aanwezige raads- en burgerleden | De heren H. van den Moosdijk (D66), H. Mulder (CDA), K. Grimm (VVD), P. de Vries (GBO), E. Elbers (PvdA) en de dames G. Maaijen (CU), H. Bruinsma (GL) en D. Vennis (BOB) |
| Portefeuillehouder | Dhr. W. Hol |
| Aanwezige in-/meesprekers | Dhr. W. J. Renders (vereniging Duurzaam Wonen Overbetuwe) |
| Agendering raad | Bespreekstuk |
| Aangekondigde moties/amendementen | Amendement en/of motie van D66, PvdA en CU: aanvullingen/aanscherpingen |
| Openstaande vragen | - |
| Toezeggingen portefeuillehouder | - |
| Overige zaken | - |

| | |
|--|--|
| | Cluster Ruimte, datum: 09-02-2021 |
| Terugkoppeling Vergadering 4, Onderwerp | VV Nieuwbouw Wanmolen |
| Voorzitter: | Mevr. J. Versluis |
| Griffier: | Mevr. A. Raijmakers |
| Aanwezige raads- en burgerleden | De heren H. van den Moosdijk (D66), M. Verbaak (CDA), K. Grimm (VVD), A. Noordemeer (BOB), A. Veraart (GBO), E. Elbers (PvdA), H. Krijgsman (GL) en mevr. H. van Brakel (CU) |
| Portefeuillehouder | Dhr. W. Hol |

| | |
|--|--|
| Aanwezige in- /meesprekers | Dhr. G. Scholtes Dhr. F. Kalkhoven Mevr. S. Sniijders (Huisartencentrum Zetten) |
| Agendering raad | Bespreekstuk |
| Aangekondigde moties/amendementen | - Unaniem amendement over voorkeur variant 2B 3 (zaaldelen). - BOB komt met een amendement over ruimte voor zorgpartijen. |
| Openstaande vragen | - |
| Toezeggingen portefeuillehouder | - |
| Overige zaken | - |

| | |
|--|--|
| Terugkoppeling | Cluster Ruimte, datum: 09-02-2021 |
| Vergadering 5, Onderwerp | VV Bouw MFC Valburg en richting buitenruimte MFC Valburg en Molenhoekplein |
| Voorzitter: Griffier: | Mevr. J. Versluis Mevr. A. Raijmakers |
| Aanwezige raads- en burgerleden | De heren A. van Noordwijk (D66), H. Mulder (CDA), K. Grimm (VVD), P. Heinen (BOB), A. Veraart (GBO), E. Elbers (PvdA), H. Krijgsman (GL) en mevr. H. van Brakel (CU) |
| Portefeuillehouder | Dhr. R. Engels |
| Aanwezige in- /meesprekers | - |
| Agendering raad | Besluitstuk (GL komt met een stemverklaring) |
| Aangekondigde moties/amendementen | - |
| Openstaande vragen | - |
| Toezeggingen portefeuillehouder | - |
| Overige zaken | - |